

## **CIS Food Fee Costs 2014-2015**

### **LSG Sky Chefs**

LSG Sky Chefs began a school catering service in 1994 to address all local primary schools in Hong Kong. Since then it has experienced significant growth in terms of the volume and clientele. LSG currently produces more than 30,000 meals a day for school children in Hong Kong.

In addition, LSG has taken over management of staff canteens and cafeterias, as well as dining halls and stadium kiosks. A prime example is the 24-hour canteen service LSG provides at Hong Kong International Terminals (HIT). LSG also provides event and banquet catering services, such as those needed for the closing ceremony of the East Asian Games 2009 and the Boao Forum held annually in Hainan.

### **Point of Sales Cards**

Next year, each student will receive a point of sales card (POS) that parents will put cash on. For students in the Kindergarten and Primary school, the teachers will keep the cards so they are not lost. Each time a student eats a meal or snack, their point of sales card will be deducted the appropriate amount of money. This is the fairest way of charging students for meals, as students only pay for the meals they eat at school. If a child is away from school, they will not be charged that day for any meals. Parents can recharge the POS card monthly or by term.

### **Mandatory Meals and Fees:**

#### Morning Snack

Kindergarten	RMB 5/meal
Primary School	RMB 7/meal
Secondary School	RMB 9/meal

#### Lunch

Kindergarten	RMB 15/meal
Primary School	RMB 18/meal
Secondary School	RMB 24/meal

#### Afternoon Snack

Kindergarten	RMB 5/meal
Primary School	RMB 7/meal
Secondary School	RMB 9/meal

### **Optional Meals for Boarding Students and Fees:**

#### Breakfast

Primary School	RMB 10/meal
Secondary School	RMB 15/meal

#### Dinner

Primary School	RMB 20/meal
Secondary School	RMB 26/meal

## 2014 - 2015 学年餐费标准

### 德国汉莎天厨集团

德国汉莎天厨集团于 1994 年开始为香港的本地学校提供餐食服务。从那以后汉莎所提供的服务在量和品质上有显著提升。现在汉莎每天为香港的在校学生提供超过 3 万份餐食。

除此以外，汉莎接管了员工食堂、企业饭堂和体育馆零食铺的管理。一个代表性的例子是汉莎在香港国际机场（HIT）的 24 小时全天候餐食店服务。汉莎同时也提供活动和庆典的餐饮服务，例如 2009 年东亚运动会闭幕式的餐饮提供，以及每年在海南举办的博鳌亚洲论坛餐饮服务。

### 售点消费卡

下一年，每一位学生都会得到一张售点消费卡（POS），家长可储钱消费。在幼儿园和小学，学生的消费卡是由老师负责保管的，以免学生将其丢失。每一次学生用餐和用点心的时候，相应的金额会从消费卡中扣除。这种收取餐费的方式非常公平，因为学生按照个人情况为他们自己在学校食堂的消费付款。如果学生暂时离校，那么当日的餐费就不会被扣除。家长可以按月或者按学期为学生的消费卡充值。

### 必须缴纳的餐饮费用：

#### 上午点心

幼儿园	5 元
小学	7 元
初中	9 元

#### 午餐

幼儿园	15 元
小学	18 元
初中	24 元

#### 下午点心

幼儿园	5 元
小学	7 元
初中	9 元

### 供寄宿学生可选的餐饮费用：

#### 早餐

小学	10 元
初中	15 元

#### 晚餐

小学	20 元
初中	26 元